
Zápisnica 
z výborovej schôdze KCHF konanej 21.8.2022 v Lefantovciach  
 
Prítomní: 8 z 9 členov výboru KCHF - výbor je uznášaniaschopný (Tibor Gešvandtner, Mgr. Ján 

Maruščák, Ing. Peter Chrúst, Ivan Horňáček, Ing. Ľubomír Kmeťo, Marek Sirotný, Ing. Peter 

Grellneth ml., Jakub Bašista, ospravedlnený: Marián Legerský) 

Za DR prítomní 2 z 3 členov ( Bc. Hlinický Ferdinand, Ing. Jánošík Martin, ospravedlnený: Marián 

Zábojník) 

 

Program:  

1.Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

2.Kontrola uznesení z výboru KCHF konanom 9.6.2022  

3. Kontrola plnenie plánu práce 2022 a podanie informácie o priebehu a výsledkoch akcií 

uskutočnených  v roku 2022 

4.Informácia o stave prípravy MFK 2022 v Topoľčiankach (stretnutia Lesy SR, š.p., prihlášky 

vodičov, rozhodcovia) 

5.Zabezepečenie a stav príprav ďalších akcií podľa plánu podujatí od 22.08.2022 do konca roku 

2022 

6.Rôzne 

7.Záver 

 

Bod 1. Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

Zasadnutie otvoril predseda klubu, predložil návrh programu schôdze a navrhol písaním zápisnice: 

tajomníka a za overovateľa Mareka Sirotného. Program zasadnutia výboru bol schválený.   

Uznesenie k bodu 1:   

Výbor KCHF schvaľuje 

- program zasadnutia výboru a schvaľuje zapisovateľa zápisnice -  Ivan Horňáček a overovateľa  - 

Marek Sirotný. (Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 2.  Kontrola uznesení z predchádzajúceho výboru 
Uznesenia sa týkali príprav MFK 2022. Výbor konštatuje, že: 

-propozície MFK boli vyhotovené,  

-pracovné stretnutie so zástupcami Lesy SR, š.p., OZ Tribeč, prebehlo, informáciu podá Ing. Kmeťo 

a Mgr. Maruščák v priebehu bodu 3 programu.  

-záznam o kontrole zúčtovania cesty do Poľska dozorná rada predložila výboru s konštatovaním, že 

nezistila nedostatky      

Uznesenie k bodu 2:   

Výbor KCHF berie na vedomie 

- kontrolu uznesení z výboru KCHF z 9.6.2022 a konštatuje, že úlohy boli splnené. (Za hlasovalo 8 

členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod č.3: Kontrola plnenia akcií v roku 2022   

Ing. Chrúst, Maruščák : Akcie od posledného výboru KCHF do 20.08.2022 prebehli podľa plánu. 

Klubové PF skúšky na Makove aj  posledná bonitácia v Lefantovciach prebehli organizačne bez 

problémov. Na Klubových PF v Makove bola konštatovaná nižšia úspešnosť.  Plnenie akcií v roku 

2022 ide podľa kynologického kalendára KCHF s prípadnou úpravou termínov a plán akcií je zatiaľ 

priebežne plnený.  

Ing. Kmeťo: Kynologický seminár  29.7.2022 (v piatok) v Hoteli Bieň  - bola veľmi slabá na účasť 

doslova pár účastníkov, asi nevhodný termín v piatok to mal za príčinu. 
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Uznesenie k bodu 3:   
Výbor KCHF berie na vedomie 

- informáciu o vykonaných kynologických podujatiach (Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

 

Bod 4. Informácia o stave prípravy MFK 2022 v Topoľčiankach (stretnutia Lesy SR, š.p., 

prihlášky vodičov, rozhodcovia) 

 

Sirotný :Informácia o stave príprav MFK, propozície poslané do krajín ISHV, zahraničných 

rozhodcov a vodičov treba nahlásiť do 15.09.2022 Sirotný: Zatiaľ reagovali dve krajiny Česko 

a Taliansko, ktoré sa chcú zúčastniť MFK 2022. 

 

Gešvantdner: treba pozvať rodinných potomkov F. Konráda na otvorenie – zabezpečí tajomník, 

treba osloviť okolité firmy na prezentačné predmety pre vodičov a rozhodcov na  propagáciu  

Požitavia (napr. Lesy SR, š.p., Vinárske závody  Topoľčianky a pod.) 

Trubači – dohodnúť sa s Lesy SR, š.p., -  zabezpečí  Kmeťo,  

Kontakt Halali – zabezpečí predseda KCHF 

 

Výbor schválil návrh  hlavného rozhodcu Hlinického na 20 rozhodcov zo SR – Ing. Piecka, Pintér, 

Pástor, Bullo, Púčik, Zábojník, Neuschl, Grellnethová, Grellneth ml., Ing. Jánošík, Brňák, Florek, 

Bariak, Mihálik, Prášek, Ing. Kocík, Jurský, Lesnák, Dvorový, Sirotný 

(v prípade, že by Ing. Kocík alebo Sirotný boli ako vodiči, bude zabezpečená rozhodcovská 

náhrada). Hl. rozhodca Hlinický osloví každého z navrhnutých rozhodcov v priebehu septembra , 

aby návrh mohol byť predložený na schválenie. 

 

Prihlášky predložili 7 slovenskí vodiči a výbor určil 4 nominantov a ďalšie poradie náhradníkov.  

Nominácia:  

Exo Mútňanská dolina – Ing. Soták 

Ela z Mihálikovho dvora – Ing. Kmeťo 

Eny Mútňanská dolina  - Ing. Ďuriš 

Elza Mútňanská dolina - Mgr. Maruščák 

1 náhradník Ira Dedov dvor – Ing. Kocík 

2. náhradník Dia Mútňanská dolina - Sirotný    

3. náhradník Adele z Loveckej – Ing. Plavý 

 Pozvať hostí na MFK – Ing. Chvála, Rapaič, Ing. Grellneth st., Surma, Urban  atď.  

 

Zorganizovať poradu poradcov chovu ISHV – dátum, 3.11.2022 o 18.00 hod. Poľovnícky zámoček 

alebo Zámok Topoľčianky. 

Ubytovanie poradcov chovu a predsedov zahraničných klubov si zabezpečujú sami účastníci.       

 

Kmeťo informoval o stretnutí s Lesy SR, š.p., OZ Tribeč. Je potrebné adresovať žiadosť a dohodu 

o spolupráci a použití parku – generálny riaditeľ a riaditeľ OZ – pripraví tajomník (čím skôr 

september 2022).Sú ochotný vypomôcť KCHF v maximálnom rozsahu s PR, parkom, prípadne 

zámočkom alebo aj ďalšou pomocou (čečina a pníky a podobne organizačné potreby) podľa dohody 

o spolupráci.   

  

Uznesenie k bodu 4:   

Výbor KCHF ukladá:  

- vyhotoviť a zaslať žiadosť o spoluprácu a dohodnúť podmienky spolupráce a pozvanie hostí na 

MFK  zodpovední – predseda, tajomník,  termín do 20. 9. 2022 
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- osloviť navrhovaných rozhodcov a potvrdiť účasť na MFK – zodpovedný Hlinický, termín do 

30.9.2022 

- všetkým členom výboru zabezpečiť podľa možností ceny a propagačné materiály termín do 

4.11.2022 

 

Výbor KCHF schvaľuje:  

- nomináciu a poradie náhradníctva pre vodičov a farbiarov za KCHF  

Výbor berie na vedomie:  

- priebežnú informáciu o odozve na zaslanie propozícii zahraničným klubom.  

(Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

5.Zabezepečenie a stav príprav ďalších akcií podľa plánu podujatí od 22.08.2022 do konca 

roku 2022 

Ing. Chrúst : Najbližšia akcia Klubové PF Oravská Lesná – je prejavený veľký záujem časť 

žiadateľov sa presunie na posledné Klubové PF organizované Spádovou oblasťou Prievidza – 

Partizánske. Organizačne je všetko pripravené. 

Regionálne vyššie skúšky sú v réžii spádových oblastí, neboli hlásené žiadne problémy, ani 

požiadavky od KCHF.  

Sirotný : Klubová výstava farbiarov Stráňavy – prípravy finišujú, zatiaľ bez problémov, 

rozhodcovia Homola, Pitoňák.  

Uznesenie k bodu 5 

Výbor KCHF berie na vedomie:  

- priebežnú informáciu o odozve na zaslanie propozícii zahraničným klubom.  

(Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

6.Rôzne 

Maruščák k epilepsii : Navrhol doplniť komisiu pre riešenie epilepsie o Ing. et Ing. Teréziu Valčíkovu  

MVDr. Paluš s komisiou vytvorili dotazník, ktorý bude vypisovať majiteľ postihnutého jedinca. 

Doplniť schválené opatrenia na výborovke z 9.6.2022 podľa opatrení navrhnutých komisiou – vylúčiť 

všetko po Alanovi z Panskej pažite. Otázku epilepsie prejednať na zasadnutí poradcov chovu (počas 

MFK 2022),  komisia navrhuje z dôvodu zníženia početnosti po jednotlivých chovných jedincoch 

- začiatok krytia chovných jedincov začať po dovŕšení 3 roku u súk aj u psov 

- po vrhu, v ktorom chovná suka dosiahne 27. šteňa nedostane už ďalšie odporúčanie na párenie. Ak 

sa sučka zúčastnila vyšších skúšok farbiarov ( MFK, Memoriál B. Baku a všetkých KCHF 

uznávaných regionálnych skúšok uvedených v kalendári podujatí KCHF) a úspešne absolvovala 

umelú stopu (1000 m) v I., II. alebo III. cene , nedostane odporúčanie na párenie po vrhu, v ktorom 

dosiahne svoje 36. šteňa. Berie sa do úvahy len umelá stopa, keďže nie každý farbiar má možnosť 

pracovať na prirodzenej stope.       

Príklad: Sučka vo svojich štyroch vrhoch mala 7, 6, 9, 10 šteniat spolu 32 jedincov. Ďalšie 

odporúčanie nedostane, lebo vo štvrtom vrhu dosiahla svoje 27 šteňa. To sa netýka sučiek 

s absolvovanou umelou stopou v I. II. alebo III.  cene, ktoré majú nárok na ďalší vrh, pretože ešte 

nemá dosiahnutý určený celkový počet  36 šteniat.  

farbiarom  samcov nedávať odporúčanie psom,  po vrhu  v ktorom dosiahli otcovstvo k 50 šteňatám. 

Ak sa pes zúčastnil vyšších skúšok farbiarov ( MFK, Memoriál B. Baku a všetkých KCHF 

uznávaných regionálnych skúšok uvedených v kalendári podujatí KCHF) a úspešne absolvoval 

umelú stopu (1000 m) v I., II. alebo III. cene, nedostane odporúčanie na párenie po vrhu, v ktorom 

dosiahne svoje 70. šteňa . 
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Príklad: pes páril 8 súk, ktoré spolu porodili 55 šteniat. Ďalšie odporúčanie dostane len v prípade, 

ak sa jedná o psa s absolvovanou umelou stopou v I. II. alebo III. cene, má nárok na ďalší vrh, pretože 

ešte nemá dosiahnutý určený celkový počet  70 šteniat. 

Bola podaná informácia, že epileptoformné príznaky sa prejavili u jeho matky a jeho starej matky 

a sú známi aj potomkovia po tomto psovi, ktoré prejavujú epileptoformné príznaky a je potrebné 

prijať opatrenie na zákaz využívania v chove Alanovi po Panskej pažite, všetkým potomkom po ňom 

a tiež zákaz možnosti nadobudnutia chovnosti jeho potomkom v nasledujúcich generáciách . Suky 

a psy, ktoré máme v chove po Alanovi z Panskej pažite končia dňom vydania tohto opatrenia  

v ďalšej plemenitbe. Samozrejme všetky existujúce žijúce jedince, môžu nadobúdať poľovnú 

upotrebiteľnosť. Línie treba ďalej sledovať. Opatrenia by sa mali operatívne upravovať podľa nových 

poznatkov a informácií o epilepsii.      

 

Výbor navrhol doplniť komisiu k riešeniu epilepsie o Ing. et Ing. Teréziu Valčíkovu. Úplná komisia 

má po doplnení nasledovné zloženie: MVDr. Viktor Paluš, Diplomate ECVN;  PharmDr. Zuzana 

Hoššová, Ing. et Ing. Terézia Valčíková, Ing. Ľubomír Kmeťo, Mgr. Ján Maruščák. 

 

Po doplnení opatrení a úprave boli predložené upravené opatrenia k riešeniu epilepsie v chove 

nasledovne : 

1. Jedince, u ktorých sa vyskytla epilepsia sa budú evidovať a nemôžu byť zaradené do chovu. 

2. Rodičia,  po ktorých sa epilepsia vyskytla u šteniat budú mať pozastavenú chovnosť.  

3. Ak sa objaví jedinec vo vrhu s preukázanou epilepsiou, jeho súrodenci budú môcť pôsobiť 

v chove až po dovŕšení piateho roka, pokiaľ dovtedy budú bez akýchkoľvek epileptických 

príznakov. 

4. Všetky posudky sa budú robiť podľa pripraveného formulára, dotazníka.  

5. Do párenia sa budú pripúšťať jedince oboch plemien a pohlaví po dovŕšení 3 roka života.  

6. Počty šteniat po jednej suke BF ale aj HF sa upravujú na 27 šteniat, v prípade absolvovania 

vyššej skúšky a vypracovania minimálne umelej stopy v cene to bude 36. Rovnako sa upravuje aj 

počet šteniat po jednom psovi BF a HF na 50 šteniat a v prípade absolvovania vyššej skúšky 

a vypracovania minimálne umelej stopy v cene to bude 70 šteniat.  

Vysvetlenie k opatreniu č.6: 

- Po vrhu, v ktorom chovná suka dosiahne 27. šteňa nedostane už ďalšie odporúčanie na 

párenie. Ak sa sučka zúčastnila vyšších skúšok farbiarov (MFK, Memoriál B. Baku a všetkých 

KCHF uznávaných regionálnych skúšok uvedených v kalendári podujatí KCHF) a úspešne 

absolvovala umelú stopu (1000 m) v I., II. alebo III. cene, nedostane odporúčanie na párenie po 

vrhu, v ktorom dosiahne svoje 36. šteňa. Berie sa do úvahy len výsledok z umelej stopy, keďže 

nie každý farbiar má možnosť pracovať na prirodzenej stope.       

Príklad. Sučka vo svojich štyroch vrhoch mala 7, 6, 9, 10 šteniat spolu 32 jedincov. Ďalšie 

odporúčanie nedostane, lebo vo štvrtom vrhu dosiahla svoje 27 šteňa. To sa netýka sučiek 

s absolvovanou umelou stopou v I. II. alebo III.  cene, ktoré majú nárok na ďalší vrh, pretože 

ešte nemá dosiahnutý určený celkový počet  36 šteniat.  

farbiarom  samcov nedávať odporúčanie psom,  po vrhu  v ktorom dosiahli otcovstvo k 50 

šteňatám. Ak sa pes zúčastnil vyšších skúšok farbiarov ( MFK, Memoriál B. Baku a všetkých 

KCHF uznávaných regionálnych skúšok uvedených v kalendári podujatí KCHF) a úspešne 

absolvoval umelú stopu (1000 m) v I., II. alebo III. cene, nedostane odporúčanie na párenie po 

vrhu, v ktorom dosiahne svoje 70. šteňa . 
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Príklad:  pes páril 8 súk, ktoré spolu porodili 55 šteniat, t.j. dosiahol hranicu 50 šteniat. Ďalšie 

odporúčanie dostane len v prípade, ak sa jedná o psa s absolvovanou umelou stopou v I. II. 

alebo III. cene, má nárok na ďalší vrh, pretože ešte nemá dosiahnutý určený strop celkového 

počtu 36 šteniat. 

 

Opatrenia 1-6 budú platiť s účinnosťou od 01.11.2022 (začiatok nového chovateľského roku). 

 

7. Všetkým jedincom po BF Alan z Pánskej pažite sa pozastavuje dňom 22.08.2022  

      chovnosť alebo možnosť uchovnenia. 

   

Dozorná rada predložila záznam z kontroly pracovnej cesty do Poľska (pohreb) – záver: neboli 

zistené nedostatky pri zúčtovaní.  

Ing. Grellneth predložil výboru žiadateľov o členstvo: Slavko Pankúch, Ján Volf, Martin Perniš, 

Lívia Korintušová, Andrej Milo, František Frandel, Milan Gardoň, Miroslav Učeň. Jedná sa 

o nových i bývalých členov klubu.  

Po splnení podmienok  - zaplatení zápisného a členského, nemá výbor pripomienky k členstvu 

menovaných.    

 Uznesenie k bodu 6: 

Výbor KCHF schvaľuje:  
- doplnenie komisie o Ing. et Ing. Teréziu Valčíkovú 
- úpravu a doplnenie opatrení proti šíreniu epilepsie uvedené v bode 2 a) zápisnice pod bodom 1-7 
aj s termínom účinnosti. 
- žiadateľov o členstvo - Slavko Pankúch, Ján Volf, Martin Perniš, Lívia Korintušová, Andrej Milo, 
František Frandel, Milan Gardoň, Miroslav Učeň  za členov KCHF po zaplatení zápisného a 
členského 
Výbor KCHF berie na vedomie: 
- záznam o kontrole dozornej rady týkajúcej sa kontroly vyúčtovania cesty do Poľska, z výsledkom 
bez zistenia nedostatkov.  

(Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

 

Všetky uznesenia na zasadnutí výboru KCHF 21.08.2022 boli schválené jednomyseľne (8 členov 

za z 8 prítomných). 

Vypracované dňa: 24.9.2022 Trenčín  

 Zapisovateľ:                 Overovateľ: 

  Ing. Ivan Horňáček                Marek Sirotný 


